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2021Z11190 

Vraag van het lid Van der Plas (BBB) aan de Minister van Landbouw, Natuur 
en Voedselkwaliteit over het artikel «Stikstofrijder Johan Vollenbroek: provincie 
moet boeren zonder vergunning aanpakken» (ingezonden 18 juni 2021). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Stikstofstrijder Johan Vollenbroek: provincie 
moet boeren zonder vergunning aanpakken»?1 

Vraag 2
Erkent u dat vanuit de landbouwsector de nodige waarschuwingen zijn 
geweest over de mogelijke gevolgen van het op de lange baan schuiven van 
de legalisering van de zogenaamde PAS-melders en interimmers? 

Vraag 3
Wat gaat u doen om de PAS-melders en interimmers op korte termijn te 
helpen met het legaliseren van hun niet vergunde situatie die is ontstaan 
door het volgen van de toen geldende wetgeving? 

Vraag 4
Erkent u dat dit een bedreiging is voor het voortbestaan van deze familiebe-
drijven?

1 de Gelderlander, 16 juni 2021, «Stikstofrijder Johan Vollenbroek: provincie moet boeren zonder 
vergunning aanpakken», https://www.gelderlander.nl/home/stikstofstrijder-johan-vollenbroek-
provincie-moet-boeren-zonder-vergunning-aanpakken~afec6446/

 
 
 
 
kv-tk-2021Z11190
’s-Gravenhage 2021 Tweede Kamer, vergaderjaar 2020–2021, Vragen


